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1. Afbud: 
 

  

2. Velkommen: 
 

3. Meddelelser: 
 

 

 
 
Fra skolen: 

- Nyt fra skoleleder Jimmy Sørensen: 

• COVID-19 (status og retningslinjer) 

• Vi er kommet igennem corona på en god og sikker 

måde, takket være forældre og ansatte. Vi forventer 

at der, senest til skolestart i august, er 

normaliserede forhold. 

• Sidste skoledag? 

• Sidste skoledag afholdes ”som vanligt”. Der er 

umiddelbart ikke nogen retningslinjer ift. corona, 

der gør at vi ikke kan afvikle dagen som vi plejer.  

• Opfølgning på ”Få-det-fikset” -projektet 

• Vi er godt i gang. Multibane og bålhytte/shelter er 

på vej og godkendt. Vi forventer at alle projekter er 

afsluttet inden skolestart i august 

• Budget 2020 
 

• Kort status på budget.  

• For nuværende holder vi budgettet, 

og har et lille overskud grundet 

ubrugte vikarmidler i primo 2021.  

• Dog kan der komme et ”udfald” i 

forbindelse med ekstra 

omkostninger på få det fikset, samt 

ekstra omkostninger på vikarpuljen 

grundet sygemelding 

• Tildeling / Puljer 

• Vi er allerede i gang med at bruge 

af to tildelte puljer. Den ene skal 

bruges til faglige løft for 6. 

klasserne (lærerstuderende ansat), 

og den anden er til social trivsel for 

6. klasse (Kragerup gods).  

• I kommende skoleår, vil den 

lærerstuderende stadig være en 

del af personalegruppen og bliver 

tilknyttet kommende 6. klasse  



• SFO: 
 

Nyt fra SFO-leder 

• Det gør stadig fint i SFO. Selvom restriktioner gør 

det lidt ”besværligt” er det stadig muligt at afvikle 

både SFO og SFO2 på en fornuftigt måde.  

• AKT-teamet har travlt og ”effekten” er blevet en 

integreret del af elevernes ”hverdag” i forhold til 

udfordringer af forskellige karakterer  

• SFO2 er opdelt i klasser og skolen lokaler benyttes 

til dette formål.  

 4. Skolebestyrelsesformanden: 
 

- Orientering fra formanden 

- Ingen 

5. Skoleåret Planlægning / fagfordeling 

- Kort skitsering af rammer og tanker ift. næste 

skoleår 

- Skoleplan 

- Skolestrategi  

- JS redegjorde for både skolestrategi og skoleplan, 

samt tanker ift. kommende skoleår. Det bliver 

skolebestyrelsen der skal medvirke til at få 

skolestrategien rullet ud, i samarbejde med 

personalet og ledelsen. Skoleplanen gennemgås på 

kommende møde.  

- Ligeledes tager vi en dialog om skolestrategien og 

de tanker der er, omkring proces og involvering 

Lukket Punkt Ingen referat 

6. Evt - Der er igangsat et trafikprojekt ift. Tømmerup skole. 

Både Rambøll og vej og park er involveret og vi 

forventer at der kommer skred i tingene efter 

sommerferien.  

 

7. Kommende mødedatoer: Juni ?? 

 

 


